

ACTA NÚM. 20

DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL D'ADMINISTRACIÓ DEL PATRONAT MUNICIPAL DE CULTURA DE RIPOLLET.

Acta presa de la sessió del dia: *11 de maig de 2017*

Hora de començament: *19:30*

Hora d'acabament: *21:15*

Lloc: *Centre Cultural de Ripollet*

Membres del Consell assistents:

Presidència-Delegada:

Sr. Oriol Mor Hernández.

Vocals: Els/les regidors/es de l'Ajuntament de Ripollet:

Sr. Ramiro Moldes Custodio (ADRIPOLLET-CA-CUP-PA), en substitució del Sr. David Fontanals Grau.

Els/les representants de les entitats ciutadanes:

Sr. Juan Manuel Fernández Flores en representació de les entitats juvenils.

Sr. Joan-Ramón Gordo i Montraveta, en representació de les entitats culturals.

Secretari-Delegat: *Sr. Porfirio Hernández Salinas, per delegació expressa de la Secretaria de l'Ajuntament de Ripollet.*

Assisteix el Sr. Carles Tatché Sallent, en qualitat d'Interventor-Accidental de l'Ajuntament de Ripollet.

També assisteixen la Sra. Francisca Dorado Grillo i la Sra. Elena Vilalta Gómez, Caps d'Unitat de Cultura i Patrimoni i memòria històrica del PMC.

Han excusat la seva assistència:

Els/Les regidors/res: Sr. David Fontanals Grau grup (ADRIPOLLET-CA-CUP-PA); Sra. Maria Lladó Leal (PSC – CP); Sra. Caridad Pérez Díaz (C's); Sr. Victor Diéguez García (PP) i Sra. Lurdes Serra Suñé (ERC-JpR-AM).

El representants de les entitats ciutadanes Sr. Juan López López (representant de les entitats culturals) i el Sr. José Luís Suárez Román (representant de les associacions de veïns).

L'empleada de l'Ajuntament de Ripollet Sra. Montserrat Mas Carrillo, Coordinadora municipal d'Àmbit de Justícia Social Ripollet.

No assisteixen: *El regidor Sr. F.Xavier Peñarando Morea grup (CiU) i la Regidora no adscrita Sra. Mònica Laborda Gonzalo .*

A continuació la Presidència declara oberta la sessió del Consell d'Administració, per haver-hi quòrum suficient i s'entra a conèixer els assumptes que integren l'ordre del dia.

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- El *President* informa que s'ha fet arribar a tots els membres del Consell, una còpia de l'esborrany de l'acta núm. 19, de la sessió d'aquest Consell corresponent al dia 20 d'abril de 2017 i pregunta si existeix alguna qüestió sobre aquesta. El Secretari-Delegat informa de l'error material en la data de la sessió que s'ha fet constar en el punt primer, que queda corregit en l'acta que es fa pública. Seguidament, amb la conformitat de tots els membres assistents, s'ACORDA aprovar de forma definitiva l'acta núm. 19, de la sessió d'aquest Consell corresponent al dia 20 d'abril de 2017, que es fa pública adientment.-

2.- APROVACIÓ DE FACTURES.- El *senyor President* presenta la proposta d'acord d'aprovació de la relació de factures.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per les *Caps d'Unitat de Cultura i Patrimoni i memòria històrica* amb la conformitat de la *Presidència-Delegada* i la preceptiva fiscalització de l'Interventor-Accidental, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA, aprovar la relació de factures presentada per un import de 16.609,13€, que comença amb la factura núm. de registre 115/17, per un import de 840,95€, i finalitza amb la factura núm. registre 208/17, per un import de 1.815,00€.-

3.- APROVACIÓ JUSTIFICACIÓ ENTITAT SUBVENCIÓ 2016.- El *President* i la *Cap d'Unitat Sra. Dorado* informen de les justificacions presentades per l'entitat Agrupació Pessebristes de Ripollet, per a la subvenció nominativa de l'exercici 2016.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per les *Caps d'Unitat de Cultura i Patrimoni i memòria històrica del PMC*, amb la conformitat de la *Presidència-Delegada*, així com la preceptiva fiscalització de l'Interventor-Accidental i l'informe de control de la justificació del departament d'intervenció, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA aprovar la justificació de despeses presentada per l'entitat Agrupació Pessebristes de Ripollet, amb els imports que a continuació es relacionen, tot corresponent a la subvenció que van rebre del PMC l'any 2016::



Nom de l'entitat	Pressupost 2016	Subvenció 2016	Import Justificació
Agrupació Pessebristes de Ripollet	2.750,00€	1.237,50€	2.271,92€

4.- APROVACIÓ CONVENI ENTITAT SUBVENCIÓ NOMINATIVA 2017.- El *President* i la *Cap d'Unitat Sra. Dorado* informen del punt.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per les *Caps d'Unitat de Cultura i Patrimoni i memòria històrica del PMC*, amb la conformitat de la *Presidència-Delegada*, així com la preceptiva fiscalització de l'Interventor-Accidental i el document de consignació pressupostària del departament d'intervenció, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Aprovar la minuta i la signatura del conveni de col·laboració entre el PMC i l'entitat Agrupació Pessebristes de Ripollet per a la realització de les activitats de l'exercici 2017 que consten a l'esmentat conveni, aprovant el pagament de l'import de 1.237,50€, en concepte de subvenció anual, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 05.334.48018. La subvenció haurà de complir els requisits exigits a la normativa de subvencions del PMC actualment vigent:

Segon.- Facultar a la *Presidència-Delegada* per a la signatura del referit conveni de col·laboració.-

5.- APROVACIÓ JUSTIFICACIÓ 1R PAGAMENT CONVENI PMC I AETMV.- El *President* i la *Cap d'Unitat Sra. Dorado* comenten i expliquen la proposta presentada.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per les *Caps d'Unitat de Cultura i Patrimoni i memòria històrica del PMC*, amb la conformitat de la *Presidència-Delegada*, així com la preceptiva fiscalització de l'Interventor-Accidental i l'informe de control de la justificació del departament d'intervenció, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA donar compte de la justificació de despeses que presenta l'Associació d'Espectadors del Teatre del Mercat Vell de Ripollet, per un import de 14.098,92€ corresponent al pagament de la primera part de la subvenció de 12.460,80€, per la programació estable professional d'espectacles al Teatre Auditori del Mercat Vell de Ripollet, tal com estableix el punt Quart b) del vigent conveni signat per part d'aquest PMC i la citada entitat per un import total de 37.382,40€. Restarà

pendent de justificar el segon i tercer pagament de l'any i la totalitat del pressupost presentat tal com estableix la normativa vigent de subvencions a entitats del PMC.-

6.- RESOLUCIONS DE PRESIDÈNCIA.- El *senyor President* informa de les resolucions que consten a l'expedient administratiu d'aquest punt i pregunta si existeix alguna consulta en relació amb dites resolucions. No havent-hi cap qüestió sobre aquestes, el *President* vol deixar constància expressa del contingut de les resolucions 37/2017 i 38/2017, per les quals s'ha reconegut la categoria d'administratives a les empleades del Patronat senyores Mercedes Caro Naranjo i Sara Sirera Manchado, amb efectes del dia 1 maig d'enguany, com a resultat del corresponent procés públic de promoció interna.

Seguidament, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA ratificar o donar-se per assabentats, segons consta a cadascuna de totes les Resolucions de Presidència presentades, des de la núm. 34/2017 fins la 41/2017 ambdues incloses.-

7.- AFERS DE TRÀMIT.-El *President* comenta hi han uns temes que s'han d'informar i presentar per part del PMC.

El primer és informar de les peticions de subvencions extraordinàries que s'han fet per part d'algunes entitats locals i que caldrà estudiar, valorar i presentar la corresponent proposta a aquest Consell.

En relació amb aquest tema la Cap d'Unitat *Sra. Francisca Dorado* recorda als presents que per a aquests tipus de subvencions no es poden fer ni convocatòries ni establir terminis concrets, ja que el nom deixa clar, són de caràcter extraordinari i s'han de valorar en el moment i per les situacions que en cada cas es presenten i motiven. No menys cert és, que durant els darrers anys des del PMC s'han valorat diferents peticions realitzades per part d'entitats, demanant aquest tipus de subvenció i que alguns criteris que en el moment que ho van presentar s'han tingut presents són:

Que els projectes subvencionables no estigui entre les activitats ordinàries de l'entitat al mateix exercici, com pot ser la commemoració d'aniversaris especials i molt significatius d'aquesta.

Que siguin propostes d'actuacions que repercutixin o beneficiïn a la població en general, o a un nombre significatiu d'altres entitats culturals.

Que es desenvolupin al terme municipal.

No obstant això, comenta que les propostes, projectes o activitats que es presentin, sempre quedaran a la valoració discrecional del Consell d'Administració, que resoldrà en cada cas l'import a atorgar, sempre tenint present el factor extraordinari i la part social de repercussió i benefici generals.

Per acabar el tema el *Sr. President* fa cinc cèntims sobre la consignació pressupostària prevista per aquest exercici.

Altre tema que es vol informar i que presenta el *Sr. President*, és el de la situació de l'entitat Ripollet Sardanista, la qual ha avançat al PMC que enguany podria ser que no demanin la subvenció anual per activitats, ja que hores d'ara no poden garantir la seva viabilitat.

El representant de les entitats culturals *Sr. Joan Ramón Gordo* comenta que és important que des del PMC es faci el major recolzament possible per tal que l'entitat pugui sortir endavant. Seria una llàstima que no fos així.

Un altre tema per informar des del PMC i que presenta la Cap d'Unitat *Sra. Vilalta*, és assabentar al Consell que l'activitat "Espais amb encant" està prevista pel dia 18 de juny i que l'expedient no s'ha pogut portar en aquesta sessió, ja que encara s'hi està treballant i no s'ha tancat la programació. No obstant això, informa del programa previst inicialment en l'activitat, sobretot

als efectes que es tingui coneixement d'aquest, ja podria ser que durant els propers dies surti quelcom de publicitat sobre l'activitat.

Per acabar, el *Sr. President* tal com va indicar en la darrera sessió d'aquest Consell, informa que la recent creada Taula Animalista va assistir convidada en la darrera sessió de la Comissió de Festa Major i després d'haver estat informada sobre el tema de l'activitat "*exhibició d'arrossegament*" de la Festa Major, al seu parer considera que van entendre que enguany seria complicat que l'acte es tingués de retirar del programa. No obstant això, cal tenir present que posteriorment ha tingut entrada al registre municipal una denúncia presentada pel *Partido Animalista* (PACMA) sobre dita activitat. Aquesta circumstància implica un nou escenari. Per aquest motiu diu que informará de com van les gestions.-

I no havent-hi més assumptes a tractar, la sessió es clou, i per a què quedi constància del que s'hi ha tractat i dels acords presos, estenc, amb el vistiplau del President-Delegat, aquesta acta, que signa amb mi, el Secretari-Delegat, que dono fe als efectes de fe públic.

EL PRESIDENT-DELEGAT, EL SECRETARI-DELEGAT,

